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Hej alla PRO:are i Värmland! 

 

Dags igen för en liten vårhälsning, fast våren kom och gick. Kan den vara på gång igen, 

hoppas det. Men det är kallt ute och det blåser i träa idag! Att det blåser i trä idag beror nog på 

FBK eller vad tror ni. Nu är det bara att se framåt mot nya guldmål får vi hoppas. 

Vi hade styrelsemöte igår och det var mest fråga om planering, dels har vi fått in nya i 

styrelsen och så är det ju kongress. Till en kongress är det inte bara att åka och ”sitta” av, nej 

här krävs mycket planering och tänk. Eftersom det ska väljas ny ordförande för PRO Riks och 

det finns, för närvarande, två kandidater då är det inte så enkelt. Distriktsstyrelsen har gett vår 

ordförande mandat att plädera för Jan Andersson, han är 1:e vice ordförande, så det är ju 

lämpligt att det blir han, tycker vi i alla fall, plus att han är mycket kunnig. Motioner skall 

läsas också, hoppas att det inte är flera hundra då blir det lite snurr i huvudet. Oftast är det 

samma sak det handlar om men olika skrivet. Det ska bli intressant i alla fall.  

Styrelsen ska också ha en planeringskonferens där vi ska prata rutiner, arbetsuppgifter och 

framför allt hur får vi fler medlemmar. Vart har 50-talisterna tagit vägen? Är de inte gamla 

nog? Men vänta nu, jag är ju född 1950 är inte jag gammal nog att vara med i PRO. 

Dumheter! Så klart jag är! Man ska passa på medans man kan. Gemenskapen, trevliga fester 

och resor. Så ska vi leva på ålderns höst. Har ni hört talas om ”Famnen full av solsken” ett 

café program som Wermlands Operan har tagit fram med 50- och 60-tals musik och PRO har 

lyckats förhandla fram ett så bra pris att varje PRO förening i Värmland har möjlighet att 

boka föreställningen. Jag har sett delar av den och det är jätte bra. Vi som var med när Towa 

Carsson, Lasse Lönndahl och Gunnar Wiklund var stora idoler, vi minns och man drömmer 

sig lätt tillbaka. Eller när ”Snoddas” uppträdde då var det publikrekord överallt. 

Då var det inte tal om covidsmitta och avstånd! Jag har fått spruta nr fyra idag, skönt att 

möjligheten finns. Nu blir det en sväng i solen innan det är middagsdags. Hoppas ni också har 

möjlighet till det! 

Håll i och Håll ut tills vi hörs igen! Trevlig Valborg! 

 

 


